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Styret har i periode fra siste årsmøtet hatt et konstruktivt år med godt samarbeid, gode 

innspill og bra avgjørelser. 

 

• Forberedelse og gjennomføring av fjorårets årsmøte på brygga. Det var greit 

oppmøte og god stemning blant de fremmøtte. 

 

• Jevnlige styremøter med vanlige styremøtesaker. Vi har montert nytt lekeapparat for 

de minste barna, så nå er det to nye lekeapparater på lekeplassen i Velveien. Ny 

baderapp er montert på badeflåten. Ny spuntvegg i indre havn er montert. Den ser 

solid ut og forskjønner området. Fotballbanen er grodd til og tatt i bruk.  

 

• Vi har hatt dugnad i havna og på lekeplassen. Takk til alle som møter opp og bidrar. 

Det setter vi veldig stor pris på. Det var som vanlig fint vær og vi fikk gjort en veldig 

bra innsats på lørdagen. Det lille som gjenstod ble tatt påfølgende onsdag.  

 

• Havna har vært godt drevet av Øyvind og hans medlemmer i havnekomiteen. Tusen 

takk for det flotte arbeidet som blir gjort. Øyvind vil fortelle mer om hva som har rørt 

seg i havna. 

 

 

• St.Hans bål og fakkeltoget på nyttårsaften ble avlyst pga covid 19. 

 

• Takk til Trine som passer på at hjemmesiden vår er oppdatert på nett. 

• Takk til styret for godt arbeid og samarbeid. 

• Til slutt vil jeg fremheve hvor viktig den frivillige innsatsen er for en liten velforening 

som oss. Hvis alle kan bidra litt får vi en godt drevet havn og velforening. 

 

 

Anders Krogholm 


